

HOW-TO



1.

Activate the system: Connect the textile cable to the AC adapter and the LOOMA HOVERBOX and plug the adapter into an outlet.
Verbinden Sie das Textilkabel mit dem AC Adapter und der LOOMA HOVERBOX und stecken Sie den Adapter in eine Steckdose.



2.

(Optional) Place the supplied piece of foam on the LOOMA HOVERBOX to protect it in case of failure.
(Optional) Legen Sie das mitgelieferte Stück Schaumstoff auf die LOOMA HOVERBOX, um diese bei Fehlversuchen zu schützen.



3.

Hold the add-on of your choice with two hands above the center of the LOOMA HOVERBOX. Use your little fingers as support.
Halten Sie das Add-on Ihrer Wahl über der Mitte der LOOMA HOVERBOX. Nutzen Sie Ihre kleinen Finger als Stütze.



4.

When you feel a strong force holding the add-on in midair, you can take away your hands and let it levitate.
Sobald das Add-on richtig platziert ist, wird es von dem magnetischen Feld gehalten. Sie können Ihre Hände jetzt entfernen.

LOOMA®

CAUTION!

- Make sure units are installed on a flat surface
- Includes very strong magnets. **CRUSH HAZARD!**
- Keep away from any iron objects and any other electronic items
- Keep away from people with pacemakers
- Keep away from children under 12 years

- Nur auf ebenen Flächen nutzen
- Sehr starke Magneten. **QUETSCHGEFAHR!**
- Fernhalten von Objekten aus Eisen und technischen Geräten
- Fernhalten von Personen mit Herzschrittmachern
- Fernhalten von Kindern unter 12 Jahren

Flip over to follow instructions

